
Zn: 0r.0012.2.2020 Protokół Nr 212020

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
odbytego w dniu 27 latego 2020 roku.

Posiedzenie Komisji otwor4lŁ. jej Przewodni czący Grzegorz Baran i na wstępie powitał

. radnych.
Stwierdził on, ze na stan Komisji 5 radnych w posiedzeniuudział.bierzę
5 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności radnych stanowi zał.ączntk nr 1 do protokołu.
Następnie Gtzegorz Baran powitał:
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Skańnika Gminy Annę Wajnberger'
- Przewodn|czącego Rady Gminy Piotra Gonerkę.
. Księgową PZjZ w Fałkowie Krystynę Wędlechowicz

Lista obecności stanowt załączniknr 2 do protokołu.

Przewodni czący Komisji zwrócIł' się o zgł.aszanie zmian do przesłanego wraz Z

zapr o szeniami p or ządku p o si edz eni a.

Radni nie zgłosili uwag do proponowanego porządku posiedzeniai został' on przyjęty
j ednogłośnie w następuj ącym brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2, Przyjęcie porządku posiedzenia.
3 ' Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
4. Ocena gospodarki finansowej Publicznego Zaktadu Opieki Zdrowotnej w

Fałkowię zaf)I9 rok.
5. Kontrola wykorzystania dotacji udzielonych zbudzetu Gminy w 2019 roku

Dla klubów sportowych i stowarzyszeń dztałających na terenię Gminy.
6. Sprawy rozne i wolne wnioski.
7 . Zakonczenie po sied zenia.

W związku z tym, ie nię zgł'oszono iadnych uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia
Komisji odbyego w dniu 29 stycznia2O2O roku został. onprzyjętyjednogłośnlębez uwag.
Ad.pkt.4.

Głos zabrała księgowa Publicznego ZaVJadu opieki Zdrowotnej Krystyna Wedlechowicz i
z ap o znała ze spr aw o Zdani em fi nan s owyrn te go Z akŁadu za 20 I 9 r ok.
PodstawowymŹrodłemprzychodów ZaHadubyły usługi medyczte świadczone na podstawie

kontraktów z Narodowym Fundus zem Zdrowla
Dodatkowe źr o dł'a przychodów po chodziły z w;maj mu pomieszcz eń.

W 2019 roku przychody ogółem wyniosły 1 1613I2,68 zł',w tym..

- PoZ I 135 507,88 zł',

- specjalistyka 16 738,80 zł,
Koszty związane zutrzymaniem Publicznego Zaktaóu opieki Zdrowotnej za20|9 rok ogółem
w1miosły kwotę I I91 I28,30 zł, było to:
- amortyzacja 3 944,88
- zuiycie lmatęńał.ów, energii elektrycznej, cieplnej' wody 55 185'35
- usługi (medyczne' bankowe, telekomunikacyjne, wywóz nieczystoŚci, naprawy) 55I I7f ,96
- podatki i opłaty 5 687,00
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- w)magodzenra lumowy zlecenial 469 781,02
- ubezpieczenta ZIJS, świadczenia socjalne, szkolenia/ 96 72I,27
- pozostałe koszty to lPZU,ryczałty, delegacje/ 8 635,82

Za2019 rokPZoZ osiągn4ł wynik finansowy ujemny w kwocie 29 815,62 poinformowała
Księgowa Za|d'adu.
Według planu finansowego załoŻonego na 2019 rok rueczywiste przychody w5miosły I00%
natomiast koszty I00,3o .

Przedstawiona informacja stanowi zaŁącznlk nr 4 do niniejszego protokotu.
Będąc przy głosie Księgowa PZJZ wyjaśniła, że na ujemny wynik finansowy Zakładu

wpływ miały koszty związane z prowadzonymi remontami w budynku ośrodka Zdrowia w
Fałkowie, remontem piecaolejowego w ośrodku Zdrowta w Fałkowie, zakupem zbiomika oleju
opałowego w ośrodku Zdrowiaw Czermnie.
Ponadto w 2019 roku więcej wydatkowano na badania dla pacjentów, w 2019 roku zmniejszyła
się również o 23I liczba zap|sanych pacjentów.

Po wysłuchaniu wyjaśnięn oraz odpowiedzi na pytania Komisja pozytywnie oceniła
gospodarkę finansową Publicznego ZaŁJadu opieki Zdrowotnej za20l9.

W dalszej części tego punktu poruszony zostaŁ temat problemów zbrakiem|ekarzy,
W tym temacie między innymi wypowiedzieli się Wójt Gminy Henryk Konteczny oraz
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka.
Poinformowali oni o przeprowadzonychrozmowach zIekarzami ( między innymi Miką i
Kałwińskim).
Ad.pkt.5.

W kolejnyrn punkcie posiedzenia głos zabrał.a Skarbnik Gminy Anna Wajnberger
i poinformowała o wykorzystaniu dotacji udzielonych w 2019 roku z budzetu Gminy dla klubów
sportowych i stowarzyszen działających na terenie Gminy.

W dniu 01 lutego 2019 r. został.a zawarta umowa o rea|izację zadania publicznego, o której
mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnta 24 kwietnia 2003 r, o dział'alności pożytku publicznego
i o wolontariacie pomiędzy Gmin4Fałków a Gminnym Ludowym Klubem Sportowym Fałków.
Umowa dotyczył.a realrtzacji zadania pn. ,,Upowszechnianie kultury ftzycznej wśród mieszkańców
Gminy Fałków poprzęz prowadzenię wszelkich form aktywnoŚci fizycznej realizowarlych w
sposób doruŹny i cykliczny oraz orgańzację lub uczęstniczenie w imprezach, zawodach
i za1ęciach sportowo-rekreacyjnych - sport masowy i rekreacyjny''.
Na realizację tego zadania zostaŁaprzpnana dotacja w wysokości 50 000, 00 zł.
Srodki zostały przekazane dla GLKS w dwóch transzach (zgodnie z zawartą umową) po 25 000,
00 zł,kaŻda
W dniu 23 stycznia 2020 r. GLKS zł"oż5Ą sprawozdanie końcowe z wykonania zadania
publicznego, w któryrrr wykazał', ze udzie|ona dotacja został'a wykorzystanaw 700Yo. Jak wynika
z treści zł'oŻonego sprawozdania rezu|taty tego zadanta zostały w pełni zrea|tzowanę poprzez''

przeprowadzęnie regularnych treningów d|a dzleci i młodzieŻy, udziaŁ druŻytty GLKS Fałków w
rozgrywkach ligowych, udział druŻyny seniorów GLKS Fałków w rozgryvvkach zwlązkowych kl.

B' przeprowadzenię regularnych treningów dla grupy seniorek w piłce siatkowej kobiet, vdział'w
tumiejach siatkarskich' regularne zajęcia fitness dla kobiet ztęrenu Gm. Falków, zorganizowanje
maratonu aerobiku, udział w biegach górskich zawodnlka GLKS Fałków, udział w imprezach
sportowych i zawodach.

Gminny Ludowy Klub Sportowy Fałków w dniu 04 listopada 2019 r. zawarŁ z Gmtnq
Fałków jeszczejednąumowę orealizaĄę zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1

ustawy z dnta 24 kwtetnia 2003 r, o dział'a|noŚci pożytku publicznego i o wolontariacie. Umowa
została zawarta na realizację zadania pn. ,,Upowszechnianie sportu wśród dzieci i młodzieźry
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Z teręnu Gminy Fałków poptzez prowadzenie zajęć szkoleniowych z plłki noŻnej oraz

uczestnictwo w rozgrywkach woj ewódzkich''.
Na realizację tego zadaniaklub otrzymał dotację w wysokości 8 500, 00 zł'.

Środki ,o'iuły przekazane w dniu 25,II.2OI9 r. Sprawozdanie końcowe z wykonanta zadania

zostało złoŻoneprzezklub w dniuZ3 stycznia2}Z) r.

Jak wynika z tręści sprawozdania złoŻonego przez GLKS trakcie realtzacji tego zadania

p,o*uó"one były zajęcia treningowe dla grupy dzieci - rocznik 2008 i młodsi. Podczas zĄęc

ireningowych uczestnicy mieli możliwośó podnoszenia swoich umiejętności sportowych, zdrowej

rywa|izaĄii. naby'wania umiejętności radzenia sobie z poraŻką, kulturalnego spędzania wolnego

czasu or az nawiązyw ania nowych przyjaŹnt.
Zgodnie z zestaytl'eniem wydatków w sprawozdaniu dotacja został.awykorzystanaw I00oń.

Kolejne dotacje z budietu Gminy Fałków otrzymały jednostki ochotniczych Straży

Pożamych w Fałkowie i w Czermnie.
W dniu 01 lipca 2019 r. została za-warta umowa' na podstawie, której Gmina udziellła

dotacji w kwocie s ooo, 00 zt dla jednostki ochotniczej Strazy PoŻarnej w Fałkowie

zprzezfiaczeniem nazakup odzieŻy i sprzętu.

W dniu 30 grudnia 2OI9 r, zostało złozone do Urzędu Gminy rozltczęnte otrzymanĄ dotacji

celowej przezjednostkę straŻy w Fałkowie.
W ramach otrzymanych Śiodków ochotnicza Straz PoŻarna zakuplł'a: ubrania ochronne'

kominiarki, buty ,p.ó3uk'", hełmy strażackie' węie, latarki, sygnalizatory bezruchu, szelki

ratownicze, kurtkę wodoodpomą,przyznana dotacja został'awykorzystana w 100%'

Z jednostką ochotniczej StruŻy Poiarnej w Czermnie w dniu 31 puŹdzierltka 20t9 r,

zostaŁa zawartaumowa' na podstawie, której Gmina udziel|łajednostce dotacji w kwocie 4 800,

OO zł' z przeztaczęniem na zaklłp odzieŻy i sprzętu.

W dniu30 grudnia 2OI9 r.jednostka ochotniczej StruŻy Pożarnej w Czermnie zł.oiył.aw Urzędzl'e

Gminy rczliczerie otrzymanej dotacji celowej.
Z ptzyznanych Środków jednostka zakuptł'a.. motopompę pływającą, buty specjalne, kombinezon

ochronny' kominiarki strazackie, dotacja został.a wykorzystana w 100%.

io wysłuchaniu dodatkowych wyjaŚnień Komisja pozytywnie oceniła wykorzystanie

dotacji udzieionych w ZOIS roku z budzetu Gminy dla Gminnego Ludowego Klubu Sportowego

w Fałkowie oraz jednostek ochotniczychStraŻy Pożarnych w Fałkowie i w Czermnie.

Ad.pkt.6.
Na wstępie głos zabrał.radny z miejscowości Sulborowice Jarosław Kaczmarek, który

zgłos!ł'potrzebę zakupu przezlJrząd Gminy kosiarki do wykaszania poboczy

Ńastępnie nawiązał'on do wcześniej z$aszanego tematu upamiętnienia mięszkańców tej'

miejscowo ści orazmiejscowości sąsiednich poległych podczas walk pod ,,Diablą Górą''.

Zasugerował on, aby po zastedzeniuprzez Gminę nieruchomości zabudowanej budynkiem

świet1icy zwrócic sĘ do właścicieli sąsiadujących nieruchomości o wydzielenie z nich części na

powiększenie terenu, który moŻnaprzeznaczyć na upamiętnienie poległych pod ,'DiabląGórą,,.

W tym temacie gŁós zabrałWójt Gminy Henryk Konieczny, który stwierdził' Żente ulega

wąĘliwości, aby upamĘt''ie poległych w tych walkach' ale zawcześnie jest jeszcze ustalanie

miejsca oraz sposobu, w jaki to mozna zrobtć.
Zablerijąc w tym-temacie głos Przew odniczący Rady Gminy zauwaŻył, Że naleŻy również

ustalić, w jakiej formie ma byó upamiętnienie poległych czy ma to byó np. tablica pamiątkowa.

Przedęwsżystkim konieczne jest prawo własności do nieruchomoŚci a następnie podjęcie

kolej nych kroków związany ch z tym tematem.

Następnie g|os zabrał. Przewodni czący Komisji Grzegorz Baran, który Zasugerował, aby

dla pracow''ito* Urzędu Gminy wprowadzic przęrwę śniadaniową tak jak jest to w innych

zald.adach pracy.
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o czasie trwania przerwy poinformowacmtęszkaiców między innymi poprzęz umieszczente

takiej informacji nadrzwl'achwejściowych do pomieszczeńbiurowych pracowników dodał radny.

Będąc przy głosie powrócił on do zgłaszanego wczeŚniej wniosku dotyczącego wydłuzonego

czasu pracy Urzędu Gminy w jednym dniu w tygodnid.
Jak dalej siwierdził radny osoby pracujące w za|d'adachpfacy do godziny 15.00 w Ę,'rn dniu będą

mogły zał.atwić swoje sprawy wUrzędzie Gminy.
Do wniosków radnego ustosunkował się Wójt Gminy, który stwierdził, ŻęmoŻna

r ozw uŻy ć wydłużony czas pr acy IJ rzędu Gminy j ede n dztęn w tygodniu, natomiast kwestia

przęrwy śniadaniowej w praktyce nie będzie taka prosta.

Ad.pkt.7.
W zwlązl<tlze zręa|izowaniem porządku Przewodniazący Komisji podziękował wszystkim

za udzlał i zarrknĄ p o si edz eni e.

Na tym protokół zakonczono.

Protokołowała:

':::$H;"

PRzEWoDNIczĄcY
R"f;"m,#T#jłt?*i"

Grzegorz Baran
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